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Hej ,  

 

Tack för ert brev om postutdelning i flerfamiljshus och installation av fastighetsboxar. Ni vill att 

regeringen ska klargöra var gränsen går för postoperatörernas utdelningsskyldighet. Jag vill 

inledningsvis be om ursäkt för att svaret dröjt så länge.    

 

Som ni vet ansvarar staten för att alla i hela landet erbjuds en posttjänst av god kvalitet enligt vissa 

krav och särskilt utformade villkor. Frågan om postutdelning i flerfamiljshus med koppling till 

installation av fastighetsboxar berör många fastighetsägare och ett mycket stort antal hushåll i hela 

landet.  

 

Det är uppenbart att det finns oklarheter om vad postoperatörernas utdelningsplikt egentligen 

innebär och jag avser att se över den för att tydligare definiera vad som gäller.  

 

Avslutningsvis vill jag framhålla att det är viktigt för mig att få ta del av den information ni lämnat 

och att jag bär med mig era synpunkter i det fortsatta arbetet.  

 

 

Stockholm i februari 2008  

 

Med vänlig hälsning  

 

 

Åsa Torstensson 


